

Title (en)  
Supporting part of a glazing

Title (de)  
Abstützteil einer Verglasung

Title (fr)  
Elément de support d'un vitrage

Publication  
**EP 1318264 A2 20030611 (DE)**

Application  
**EP 02025445 A 20021115**

Priority  
DE 10160003 A 20011206

Abstract (en)  
The support (10) for a glass pane assembly (11) or panel, in a window or door frame (20), has a carrier (12) along its complete length. The carrier is encapsulated in a flexible and soft plastics to form a covering layer. The carrier is of metal, to increase the load bearing performance of the support. The carrier and its encapsulation are produced separately to be fitted together in the window/door assembly.

Abstract (de)  
Abstützteil (10) einer Verglasung (11) oder eines dgl. Plattenteils eines Bauelements (20), insbesondere eines Tür-oder Fensterrahmens, das ein sich praktisch über die gesamte Länge erstreckendes Tragelement (12) hat und mit einer in Bezug auf dieses Tragelement (12) flexiblen, vorzugsweise aus Kunststoff bestehenden Deckschicht (14) versehen ist, dadurch gekennzeichnet, daß das Tragelement (12) zumindest zum Teil aus die Tragfähigkeit des Abstützteils (10) erhöhendem Metall besteht. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E06B 3/54**

IPC 8 full level  
**E06B 3/54** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 3/5409** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 29801926 U1 19980625 - VEKA AG [DE]

Cited by  
US10428573B2; EP1555377A3; EP2886777A1; US2017030139A1; RU2679880C1; EP3219895A1; WO2015091686A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1318264 A2 20030611; EP 1318264 A3 20041027; EP 1318264 B1 20120926**; DE 10160003 A1 20030626

DOCDB simple family (application)  
**EP 02025445 A 20021115**; DE 10160003 A 20011206